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AÅ rsmöte 2021-06-20 kl. 18.00  
Plats: Via Teams 
 
Deltagare: Robert Törnblom, Maria Andersson-Nordström, Lina Bylund, Greg Olsson-Lalor, 
Elise Olsson-Lalor, Anita Heikkilä Sjöberg, David Ågren, Kalle Brandin, Vanessa Falk, 
AnnHelen Lindström 
 
Vid årsmötet skall följande behandlas och protokollföras: 
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

10 personer som samtliga är röstberättigade. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Ordförande: Maria Andersson-Nordström 
Sekreterare: Anita Heikkilä Sjöberg 
 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Protokolljusterare: Lina Bylund 
Rösträknare: AnnHelen Lindström 
 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
Mötet är utlyst som en nyhet på laget.se. Information har även gått ut via e-post till 
föreningens medlemmar ett flertal gånger. 
 

5. Fastställande av dagordning. 
Samtliga dokument finns i inbjudan. 
 

6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.  
Se bilaga. 

 
b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 
räkenskapsåret.  
Viss effekt av pandemin. Högre kostnader för serieanmälan pga vi är med och 
finansierar personal på NIBF. Kostnad för lokalhyra har tillkommit. Däremot inga 
kostnader för hallhyra pga kommunens beslut med anledning av pandemin. 
Sponsorintäkter, intäkter från medlemsavgifter samt olika former av bidrag har 
minskat beroende på ett färre antal aktiva lag.  
 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-
/räkenskapsåret.  
Bifogas inbjudan.  
 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
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9. Fastställande av medlemsavgifter. 

Medlemsavgiften fastställs till 300 kr per familj. 
 

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 
verksamhets-/räkenskapsåret. 
 
Verksamhetsplan för säsongen 21/22: 
Föreningens målsättning inför kommande år är att fortsatt öka utbildningsnivån inom 
föreningen på styrelse och ledare i syfte att öka kvaliteten på verksamheten. Samt att 
fördela ansvarsuppgifter inom både styrelsen och övriga engagerade personer. 
Att på sikt planera för att få tillbaka ett herrlag i föreningen. 
Vi kommer särskilt att arbeta med att behålla ungdomarna i spel längre upp i åldrarna. 
Ett annat mål är att möjliggöra att alla som vill kan träna och spela innebandy i 
kommunen. 
Vi vill stötta damlaget i sin karriär och vi vill utöka sponsringsmöjligheterna. 
Budget är ej framtagen och förslaget är att nästa styrelse tar fram en budget där 
seniorlagen bär egna kostnader och ungdomslagen bär sina egna kostnader. 
 

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
Inga motioner inkomna. Inga förslag finns heller från styrelsen. 
 

12. Val av: 
 a) föreningens ordförande för en tid av 1 år: 
 Maria Andersson-Nordström 
 
 b) 2 ledamöter för en tid av 2 år: 
 AnnHelen Lindström 
 Elise Olsson-Lalor  
           

c) 2 ledamöter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 1 år: 
 Anita Heikkilä Sjöberg 
 Christoffer Magnusson 
 
 d) 2 suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 1 år;  
 David Ågren 
 Urban Rahmberg  
 

e) 2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till 
ordförande; 

 Greg Olsson-Lalor, ordförande 
 Morgan Rönnblom    
          
 f) Revisor för en tid av 1 år. 
 Håkan Uddström, Ekonomihuset 
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12. Frågor till styrelsen. 

- Förslag att slopa deltagaravgiften för spelare som deltagit under säsongen 20-21. 
- Förslag att förtroendevalda inte betalar deltagaravgift för det lag man spelar i eller 

företräder. 
- Förslag att inrätta någon form av idrottsråd/sportråd i föreningen. Vissa 

arbetsuppgifter kan fördelas på lag som inte har någon representation i styrelsen. 
Ett sådant råd kan även verka stöttande för ledare i de yngre lagen. Även spelare 
kan ingå i detta råd från en viss ålder. 

- Styrelsen tackar för förslagen och tar med sig dem till kommande arbete. 
 

13. Avtackning 
Styrelsen tackar av Robert Törnblom, Lina Bylund och Vanessa Falk för väl 
genomfört arbete i styrelsen under ett flertal år. 

 
14. Mötet avslutas 
 
 
_________________________   
Anita Heikkilä Sjöberg, sekreterare 
 
 
__________________________   
Lina Bylund, Justerare   
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IBK Bodens verksamhetsberättelse 2020/21 
 

Föreningen har under 2020/21 inte kunnat genomföra all planerad verksamhet pga 
restriktioner med anledning av corona smittläget men IBK har försökt berika ungdomar och 
seniorer en stimulerande fritid i den mån det varit möjligt samt bibehållna träningar för de 
åldersgrupper som har varit tillåtna. Men de restriktioner som vi fått följa har inneburit mindre 
träningar och inställda matcher, vi har således inte kunnat uppfylla vår planerade verksamhet 
så som planerat. 
 
Herrlaget lades tyvärr ned 2020 tillsvidare. Vi hoppas på att kunna starta upp detta igen. 
Damerna spelade i div 1. Men tyvärr avbröts säsongen november 2020. 
 
På ungdomssidan har vi haft 7 lag varav 5 pojklag, 1 flicklag samt en gemensam 
innebandyskola. Föreningens ambition är att möjliggöra för fler barn och ungdomar att spela 
innebandy. 
 
Vi har även satsat på en domarutbildning, dock hann deltagarna inte få döma någon match på 
grund av att restriktionerna gjorde att dessa matcher ställdes in. Vi hoppas att dessa personer 
är engagerade även kommande säsong. 
 
Föreningen har bedrivit verksamhet på Boden Arena samt Träffpunkten. Anläggningarna har 
fungerat bra. 
 
Ekonomiskt har föreningen nått sina mål. Vi har haft mindre intäkter men även mindre 
utgifter pga läget med pandemin. 
Föreningen har en god kostnadsmedvetenhet och tillfredställande likviditet. 
 
Samtliga spelare, ledare och funktionärer har gjort ett bra arbete under rådande 
omständigheter och vi hoppas att det ska bidra att skaran blir större i framtiden. 
 
Under året har vi haft ca 200 aktiva medlemmar till detta tillkommer ett oräknat antal 
familjemedlemmar. 
 
Utöver årsmötet har styrelsen genomfört 7 styrelsemöten. 
 
 
För styrelsen 
 
_______________________ 
Maria Andersson Nordström 
Ordförande IBK Boden 
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Årsberättelse ungdomslagen säsongen 20-21 

 
Föreningen har idag ca 40 aktiva flickor och147 aktiva pojkar, i åldrarna från ca.6 år upp till seniornivån.  
 
Föreningens övergripande målsättning är att ge ungdomar och seniorer en meningsfull 
fritidssysselsättning genom innebandyn. En god fysik och förmågan att vara en lagspelare stärker bl.a. den 
enskilde som kamrat, medmänniska, medborgare, arbetstagare och konsument. 
 
Vi har även sommaren 2020 deltagit med 4 av våra målvakter på ett målvaktsläger i Piteå som var mycket 
uppskattat av de deltagande spelarna. 
 
 

Kommande säsongs verksamhetsplan. 
 
Föreningens målsättning inför kommande år: 
Är att fortsatt öka utbildningsnivån inom föreningen på styrelse och ledare allt i syfte att öka kvaliteten på 
verksamheten. Samt att fördela ansvarsuppgifter inom både styrelsen och övriga engagerade personer. 
Att på sikt planera för att få tillbaka ett Herrlag i föreningen 
 
Vi kommer särskilt att arbeta med att behålla ungdomarna i spel längre upp i åldrarna. 
Ett annat mål är att möjliggöra att alla som vill kan träna och spela innebandy i kommunen. 
Vi vill stötta Damlaget i sin karriär och vi vill utöka sponsringsmöjligheterna. 
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